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درحالی کـه اسـتقلالی ها بـه روزهـای خـوش آرامـش رسـیده اند، در ایـن میـان 
ی های مـداوم خـود بـه دنبـال آن هسـتند تـا دوبـاره  عـده ای بـا حاشیه سـاز
گذشـته دمیـده تـا جلـوی موفقیت هـای بعـدی آبی هـا  در آتـش اختلافـات 
کـه بـرای پرسپولیسـی ها بـه  را بگیرنـد. در ایـن میـان و بعـد از حواشـی اخیـر 
وجـود آمـده، برخـی کـه در ظاهـر اسـتقلالی هسـتند بـا انتشـار سـندی مبنی بـر 
دادن اختیـار عـزل نکونـام بـه خطیـر از سـوی هیات مدیـره باشـگاه، سـعی در 
کـه علـی  کشـاندن اتفاقـات اخیـر داشـتند. ایـن در حالـی اسـت  بـه حاشـیه 
ی بـه ایـن  خطیـر روز گذشـته بـا مصاحبـه خـود سـعی کـرد تـا در اقدامـی فـور
کنـش نشـان داده تـا بـه ایـن ترتیـب حمایـت چندبـاره ای از نکونـام  موضـوع وا
داشـته باشـد. بر همین اسـاس مهدی افضلی، رئیس هیات مدیره اسـتقلال 
نیز در گفت وگو با »فرهیختگان« بعد از مدت ها سـکوت خود را شکسـت و 
در گفت وگویـی بـه نـکات آشـکار و نهـان دیگـری مرتبـط بـا ایـن موضـوع اشـاره 

کـرد کـه متـن آن را در ادامـه می خوانیـد. 

  افرادی از تعامل و همکاری در استقلال خرسند 
نیستند

ی مدیریت و کادر فنی در راه قهرمانی  کنون با تعامل و همکار اســـتقلال هم ا
گام برمی دارد و مشـــخص اســـت که در این بین قطعا افرادی از این تعامل و 
ی خرســـند نیســـتند. خوشـــبختانه در این روزها تیم رسانه ای نکونام  همکار
قرارداد خود را بسته و سسما و پسرش به زودی به تمرینات اضافه خواهند شد 
یکنان برای ثبت و  کره برای کاهش قرارداد برخی باز و مدیرعامل در حال مذا
یکن خارجی تیم برای دیدار با هوادار اســـت و  ، باز ی بلانکو صدور کارت باز
 اخبار دیگری که نشان می دهد استقلال در مسیر درستی درحال حرکت است. 

  با هوشیاری هواداران این حاشیه سازی ها خنثی شد
ی هســـتند که ممکن اســـت همه از آن خوشـــحال نشوند از این رو  اینها اخبار
یخ بوده  سعی کردند با پیش نویس یک صورتجلسه که بدون شماره و بدون تار
و در دبیرخانه باشـــگاه هم ثبت شـــده، تنش دوباره ای را رقم بزنند که خدا را 
ی ها خنثی شد.  ی هواداران فهیم استقلال این حاشیه ساز شـــکر با هوشـــیار
بدیهی است که از زمان آقای آجورلو که بنده در هیات مدیره حضور داشتم 
یکنان و کادر  ی درخصـــوص باز اختیـــار خرید، تمدید، فســـخ و عدم همکار
گذار شـــده کـــه درخصوص خطیر هم این اختیارات  فنـــی به مدیران عامل وا

گذار شده است.  به ایشان از مدت ها قبل وا

  درخواست از نکونام
درخصوص جناب نکونام تنها نکته ای که مطرح شد این بود که به ایشان اعلام 
شود از طرح برخی از موارد در کنفرانس های خبری که می تواند موجب ایجاد 
ی کرده و مشکلات را در جلسه  تنش یا سوءاستفاده برخی می شود، خوددار

با هیات مدیره طرح کنند. ان شـــاءالله چه در آینده در هیات مدیره باشـــگاه 
ی  باشم یا نباشم، شاهد حضور بلندمدت نکونام در باشگاه باشیم، حضور

که به امید خدا همراه با جام های متعددی خواهد بود. 

  پیش نویس منتشرشده حتی در بایگانی هم ثبت نشد!
ی منتشـــر شـــده اســـت هیچ  این نامه ای که به عنوان مصوبه در فضای مجاز
یخ هم ندارد. تمام مصوبات هیات مدیره  امضایی پای آن نیست و شماره و تار
یخ و امضای تمامی اعضا پای آن اســـت که یک نسخه آن  دارای شـــماره، تار
نیز در دبیرخانه ثبت می شـــود که چنین صورتجلســـه ای به عنوان مصوبه به 
هیچ عنوان در باشگاه ثبت نشده است. البته مصوبه دیگری وجود دارد که 
یـــان آن هســـتم امـــا به دلیل عدم حضـــور آن را امضا نکرده و آن هم این  در جر
اســـت که از آقای نکونام خواســـته شـــده طبق آیین نامه انضباطی باشـــگاه از 
ی کننـــد و مطالب خود  طـــرح برخـــی موارد خارج از محیط باشـــگاه خوددار
را بـــه هیات مدیـــره انتقال دهند. چون طرح این مســـائل در بیرون از خانواده 
می تواند موجب سوءاستفاده برخی شود که این مصوبه هم برای 40 روز پیش 

است و بعد از تعامل طرفین لغو شد. 

  هیچ زمانی بحث عزل نکونام مطرح نشد
کید می کنم این موضوعی که اخیرا مطرح شده برای  در هر صورت باز هم تا
قبل از تعامل اخیر بین دوستان است و جالب آن که اصلا بحث عزل نکونام 

مطرح نبود بلکه به ایشـــان اعلام کردیم که آیین نامه های انضباطی باشـــگاه 
را رعایـــت کنـــد که این هم حق هر باشـــگاهی اســـت. هرچند این اتفاق 

اصلا ربطی به عزل نکونام نداشـــت و فقط نمی خواســـتیم برخی از این 
صحبت ها سوءاستفاده کنند و آتش بیار معرکه شوند و همان طور که 

عرض کردم بعد از تغییر فضا این مصوبه لغو شد. بعد از آن هم فضا 
رو به آرامش رفت و شرایط تیم در حال حاضر بسیار خوب است. با 
کید می کنم که نسبت به 40 روز پیش فضا خیلی تغییر  صراحت تا

کرده و بسیار مثبت شده است. 

  مشکوک است!
الان در چنیـــن فضایـــی کـــه طرفین با هـــم در صلح و تعامل کامل 
هستند و به قول خطیر با هم دست یاعلی داده اند، انتشار این گونه 
مطالب کذب یک مقدار بودار و مشـــکوک اســـت. در هر صورت 

احســـاس می کنم می خواهند برای نکونام ذهنیت درســـت کنند و 
یـــک کنند اما واقعا چنیـــن فضایی وجود ندارد  می خواهنـــد او را تحر

یم. ان شـــاءالله ایشـــان  کـــه بخواهیـــم در فضای تغییر ســـرمربی گام بردار
یادی برای باشگاه به  ســـال ها ســـرمربی اســـتقلال باقی بمانند و افتخارات ز

ارمغان بیاورند. 

  جنجال در جلسه هیات مدیره کذب محض است
ی مشکوک است برای آن  وقتی می گویم متن منتشره یا زمان انتشار قدر
دلیل دارم. چند روز قبل گفتند که در هیات مدیره اســـتقلال درگیری 

فیزیکی رخ داده و علت آن هم گم شدن پول و سوال های مالی هیات مدیره 
بـــوده کـــه بنده به شـــدت آن را تکذیـــب می کنم. وجود اختـــلاف نظر طبیعی 
اســـت اما طرح این گونه موارد کذب، خلاف اخلاق، شـــرع و قانون اســـت. به 
یج وضعیت باشگاه استقلال بهتر خواهد شد و از هواداران  امید خدا به تدر
خواهش دارم که اخبار باشگاه را از منابع رسمی پیگیری کرده و اجازه ندهند 
که حالا که در صدر جدول هســـتیم برخی با ایجاد شـــبهات، باعث تفرقه در 

این باشگاه شوند. 

پرویز برومند در گفت وگو با »فرهیختگان« درباره وضعیت استقلال اظهار داشت: 
»امیـــدوارم اسپانســـرها به کمک این تیم بیایند. اســـتقلال امـــروز با این بی پولی 
و نـــداری دارد نتایـــج خوبی می گیرد این درحالی اســـت که با این وضعیت هم 
کادرفنـــی و کادر مدیریتـــی و هم بازیکنان دارنـــد تلاش می کنند و باغیرت تیم 
را جلو می برند. اما یک موضوع که دارد لیگ را به اختلال و مشـــکل می کشـــاند 
تعطیلی هـــای گاه وبیـــگاه رقابت های لیگ و عقب افتادن بازی هاســـت. این 
اتفاقات باعث می شـــود تا بازیکن از شـــرایط مســـابقه دور مانده و نمی تواند در 
بازگشت بهترین عملکرد خود را به نمایش بگذارد. اگر لیگ ما در آینده منظم تر و 
با شرایط زمانی بهتری برگزار شود این موضوع قطعا به سود همه تیم ها به خصوص 
استقلال خواهد شد.« پیشکسوت استقلال درباره تعامل جدید در این باشگاه که 
عده ای به دنبال خدشه به آن هستند، یادآور شد: »فکر می کنم باشگاه استقلال 
به قدری ســـابقه درخشـــان و بااصالتی دارد که هیچ گاه برخی مسائل و حواشی 

نتواند روی سابقه و تاریخ این باشگاه سایه انداخته و نام این باشگاه بزرگ را به 
حاشیه بکشاند. من به آشتی کنان اعتقادی ندارم چون اصلا قهری در کار نبود. 
قهر برای بچه هاست و این مسائل اصلا در استقلال وجود ندارد. شاید اختلاف 
سلیقه باشد که همیشه کم و زیاد وجود داشته است. برخی مشکلات هستند که 
ناخواسته بیرون می زند. اگر مشکلی هم هست پیشکسوتان خوش نام و محترم 
باید برای حل مسائل و اختلافات ورود کنند و این موضوع به کس دیگری ربط 
پیدا نمی کند.« برومند درباره اینکه آیا به استقلال امسال امیدوار است، گفت: 
»به این تیم با بازیکنان باکیفیتی که دارد خیلی امیدوارم. این تیم اگر می توانست 
شـــاکله اصلی تیم خود را نگه دارد بدون شـــک با اختلاف قهرمان می شـــد اما با 

این تفاسیر این تیم را همین الان هم در قواره قهرمان می بینم.«
دروازه بان اسبق استقلال با اشاره به دعوت دوباره حسینی به تیم ملی گفت: »به 
سیدحسین حسینی تبریک می گویم که بالاخره جایگاه خودش را تثبیت کرده و 

از این امر هم خوشحال شدم که او دوباره به تیم ملی بازگشته و پیراهن تیم ملی 
را پس گرفت. امیدوارم در ادامه کار اول برای استقلال و سپس تیم ملی مثمرثمر 
باشـــد.« وی همچنین در پایان درباره فضای اخیر ایجادشـــده علیه داوران در 
فوتبال ایران اظهار داشت: »اجازه بدهید بحث را از بازی اخیر پرسپولیس آغاز 
کنم. اتفاقا این بازی را به صورت مستقیم تماشا کردم. به عنوان یک بیننده و یک 
طرفدار فوتبال از مربیان تیم هایی که در ورزشگاه آزادی با پرسپولیس بازی دارند 
درخواست می کنم علاوه بر تاکتیک های فنی درنظرگرفته شده، یک تاکتیک دیگر 
را هم در نظر بگیرند که وقتی برای گل زدن حمله می کنند طوری حمله کنند که 
توپ شان به تور بخورد و تور حتما تکان بخورد چون احساس می کنم داوران ما 
مشکل بینایی پیدا کرده اند. شاید هم از لحاظ حرفه ای و آمادگی بدنی ضعیف 
هستند و از صحنه ها عقب می مانند. فکر می کنم همین جملات کافی باشد 

برای توصیف فضای امروز فوتبال ایران و داوری هایی که شاهد آن هستیم.«

افضلی، رئیس هیات مدیره استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«: هیچ زمانی بحث عزل نکونام مطرح نشد

 پیش نویس جلسه هیات مدیره 
۱۳ شهریور لغو شده است

 جنجال در جلسه اخیر هیات مدیره کذب محض است        با یک پیش نویس بدون شماره و امضا به دنبال حاشیه سازی هستند

پرویز برومند در گفت وگو با »فرهیختگان«: خوشحالم حسینی دوباره جایگاهش را پس گرفت

کتیک مربیان طوری باشد که مقابل پرسپولیس تور دروازه بلرزد! تا

ادامه وعده ها در پرسپولیس

 تمرین کنید 
اما خبری از پول نیست 

اوضاع پرسپولیس این روزها اصلا مساعد نیست و پس از اینکه بازیکنان 
از تعویق پرداخت ها و همچنین عدم اختصاص پاداش برای برد برابر 
الدحیـــل ابراز ناراحتی کردند، ناگهان روز چهارشـــنبه خبری در شـــهر 
پیچید مبنی بر اینکه یحیی گل محمدی، سرمربی قرمزها قراردادش را 
با این باشگاه فسخ کرده است. اگرچه به سرعت مشخص شد که فسخ 
او رسما ثبت نشده اما مشخص بود که دعوای یحیی با باشگاه بسیار 
جدی است و درحالی که دیدارهای لیگ به دلیل فیفادی تعطیل است، 
او از این فرصت برای نشان دادن ناراحتی اش از باشگاه استفاده کرده 
است. حالا قرار است او امروز از سفر دو روزه اش به دبی برگشته و فردا در 
جلسه با هیات مدیره تکلیفش را مشخص کند. از سوی دیگر دیروز رضا 
درویش، مدیرعامل باشگاه به همراه سه نفر از اعضای هیات مدیره راهی 
محل تمرین این تیم در ورزشگاه کاظمی شدند تا پس از اینکه تمرین 
روز جمعه سرخ ها به دلیل اعتصاب بازیکنان برگزار نشد، تلاش کنند 
تا از ادامه این بحران جلوگیری کنند. باشگاه درباره این جلسه نوشت: 
»در این نشست، ابتدا بازیکنان درباره مشکلات و مطالبات مالی خود 
صحبت کردند. ســـپس مدیران باشـــگاه درخصوص مشکلات پیش 
روی باشگاه و اقدامات جدیدی که برای درآمدزایی انجام شده سخن 
گفتند ولی تاکید شد برخی از این پروژه ها برای رسیدن به درآمد کمی 
زمان بر هستند. در جریان این نشست به بازیکنان اطمینان داده شد 
باشگاه در نظر دارد بخشی از معوقات و آپشن های قراردادی بازیکنان را 
پرداخت کند. مدیران باشگاه، همچنین با تشکر از زحمات و صبوری 
بازیکنان از آنها خواستند با توجه به اینکه اقدامات در حال انجام است، 
تمرینات را از فردا آغاز کنند.« جالب اینکه در متن باشگاه هم تاکید 
شده درآمدزایی زمان بر است و فعلا خبری از پول نیست و البته تمرین 
دیروز هم برگزار نشـــد و از بازیکنان درخواســـت شـــده تا حداقل از امروز 
تمرینات را دنبال کنند اما ظاهرا آنها هم شرط بازگشت به تمرینات را 
دریافت بخشی از طلب خود عنوان کرده اند و در این شرایط بعید است 

فعلا بحران قرمزها به این زودی ختم به خیر شود. 

فوتبال ایران در 5 بخش کاندیدا شد

طارمی و حزباوی به دنبال 
جوایز بهترین های آسیا

کنفدراســـیون فوتبال آســـیا )AFC( قرار اســـت به زودی مراسم اهدای 
جوایـــز به بهترین های ســـال فوتبال این قـــاره را برگزار کند. این جایزه 
که »جوایز سالانه آسیا 2022« نام دارد، روز 9 آبان به بهترین های سال 
2022 فوتبال قاره کهن داده می شود. AFC دیروز نامزدهای هر بخش 
را معرفی کرده است که مهدی طارمی در بخش بهترین لژیونر در کنار 
کائورو میتوما، ستاره این روزهای برایتون و تیم ملی ژاپن و کیم مین جائه 
مدافع تیم ملی کره که در تابستان راهی بایرن مونیخ شد، کار سختی 
برای کسب این جایزه دارد. البته این سه خوش شانس هستند که به 
دلیل برخی قوانین عجیب AFC ســـون هیونگ مین در این فهرســـت 
حضور ندارد چراکه قطعا این جایزه به او تعلق می گرفت. همچنین 
یکن جوان و مســـلم اولادقباد و  امیـــن حزبـــاوی در بخـــش بهتریـــن باز
یکن فوتسال نامزد جایزه  ســـعید احمد عباســـی در بخش بهترین باز
آسیا شده اند. جوایز بهترین فدراسیون فوتبال آسیا و نیز بهترین رئیس 
فدراسیون قاره کهن در رده پایه به سه و چهار بخش تقسیم شده است 

که نام فدراسیون ایران در هر یک از این دو بخش دیده می شود. 

 عملکرد درخشان ژاپن و کره 
در دیدارهای تدارکاتی

تهدید چهار گله از شرق
تیـــم ملـــی فوتبال ســـه ماه دیگر در قطر باید در جام ملت های آســـیا 
بـــه مصـــاف رقبای خود برود و امیدوار اســـت بتواند طلســـم ســـال ها 
کامـــی در ایـــن تورنمنت مهم را بشـــکند. بـــا این حال کادر فنی تیم  نا
ملـــی می دانـــد که در این تورنمنت رقبای بســـیار سرســـختی را پیش 
رو دارد و حتی برای رســـیدن به فینال آســـیا هم حریفان قدرتمندی 
پیش رو دارد. دو رقیب اصلی ما در این مسابقات یعنی کره جنوبی 
و ژاپـــن عصـــر دیروز نخســـتین دیدارهای دوســـتانه خود در فیفادی 
اخیر را برابر حریفان برگزار کردند که با برد قاطع این تیم ها همراه بود 
تا زنگ خطری جدی برای سایر تیم های آسیایی باشد. ژاپنی ها که 
، آلمان و  در دیدارهای اخیر خود 6 گل به ال سالوادور و 4 گل به پرو
ترکیـــه زده بودنـــد برابـــر کانادا نیز این روند خیره کننده را ادامه دادند و 
این بار 4 بر یک کانادا را شکست دادند تا نشان دهند که یک مدعی 
بســـیار جدی برای جام ملت ها هســـتند. کره جنوبی هم که پس از 5 
ی بدون برد، شـــروعی نگران کننده با یورگن کلینزمن داشـــت پس  باز
ی دوســـتانه خـــود، دیروز با 4  از برتـــری برابـــر عربســـتان در آخرین باز
گل تونس را مغلوب کرد و نشـــان داد که می تواند با این مربی آلمانی 

روزهای خوبی را در قطر 2023 تجربه کند. 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

۰۹۳۹88886۹۹

مجـــــــری انحصـــــــــــاری
 تبلیغــــــــــات محیطــــــــی
 دانشـــگاه آزاد اســـامی

گهی مزایده عمومی  گهی مزایده عمومی آ آ
مـــدارس ســـما دانشـــگاه آزاد اســـامی واحد مبارکه در نظـــر دارد اقلام 

مشروحه ذیل را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند. متقاضیان 

گهی به مدت 10 روز کاری جهت دریافت  یـــخ درج آ می تواننـــد از تار

اسناد مزایده به امور اداری مدارس سما دانشگاه آزاد اسلامی مراجعه 

نمایند. شماره تماس 09133366011 کارفرما در رد یا قبول پیشنهادات 

گهی بر عهده برنده مزایده می باشد. ردیف  مختار است. هزینه درج آ

نوع وسایل وضعیت تعداد 1 . پایه بدمینتون مستعمل 2 عدد 2 . پایه 

درازونشست مستعمل 2 عدد 3 . پایه قفسه مستعمل 6 عدد 4 . پرده 

کرکره مستعمل 9 عدد 5 . تابلو برق 40*40 مستعمل 7 عدد 6 . حفاظ 

فلزی مستعمل 2 عدد 7 . میله بسکتبال مستعمل 4 عدد 8.سینک 

 ظرفشویی مستعمل 2 عدد 9 . انواع صندلی فلزی مستعمل 481 عدد

 10 . قفسه مستعمل 33 عدد 11 . میز دبیر مستعمل15 عدد 12 . نیمکت 

دونفره مســـتعمل44 عدد 13. پایه میز پلاســـتیکی مستعمل2 عدد 

14 . انواع صندلی پلاستیکی مستعمل24 عدد 15 . میز پلاستیکی 

مستعمل9 عدد 16 . رادیاتور شوفاز مستعمل30 عدد

گهی مزایده گهی مزایدهآ آ
دانشگاه آزاد اسامی واحد جیرفت در نظر دارد میزان محصول باغ مرکبات 
خـــود را از طریـــق مزایده عمومی اجاره دهد. متقاضیان می توانند با مراجعه 
به دفتر کمیسیون معاملات واحد، اسناد مزایده را دریافت و از باغ مرکبات 
واقـــع در مزرعـــه تحقیقاتـــی خضرآباد بازدید و پیشـــنهادات خـــود را تا پایان 
وقت اداری1402/08/08 به آدرس: جیرفت خیابان دانشـــجو – دانشـــگاه آزاد 
اسلامی جیرفت- دفتر مدیر کل اداره توسعه مدیریت منابع تحویل و رسید 

دریافت نمایند.
شرایط مزایده:

1- ارائه فیش بانکی به مبلغ 2/000/000/000 ریال به حساب جاری0115860897002 
بانک صادرات یا ارائه ضمانتنامه بانکی به مبلغ مذکور در وجه دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد جیرفت به عنوان تضمین شرکت در مزایده 
گهی و قیمت کارشناسی  بر عهده برنده مزایده می باشد. 2- هزینه درج آ

3-پیشنهادات مخدوش / مشروط/ مبهم و فاقد سپرده و پیشنهاداتی که 
پس از تاریخ مقرر ارسال شود پذیرفته نخواهد شد و دانشگاه در رد یا قبول 

پیشنهادات مختار است.
تلفن تماس:09133490621-03443260055

فاکس:03443263535 
روابط عمومی دانشگاه آزاد اسامی واحد جیرفت

گهی قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی آ
نظر به دســـتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســـاختمان های فاقد 
سند رسمی مصوب 1390/9/20 و برابر رای شماره 140260310013009931 مورخ 06 / 06 / 1402 
هیات قانون تعیین تکلیف موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی چمستان 
تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای / خانم محسن خسرونژاد فرزند رمضان نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 253/81 مترمربع که مقدار 52/1 
ک 146 فرعی از 23 اصلی واقع در قریه تورانکلا  سیر مشاع عرصه وقف می باشد به شماره پلا
بخش 1 خریداری شده از آقای / خانم کورش احسانی مالک رسمی محرز گردیده است. 
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضیعت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
گهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این  سند رسمی و ماده 13 آبین نامه مربوطه این آ
روزنامه و محلی / سراسری در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا درصورتی که 
گهی و  اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آ
در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک 
تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است 
و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست 
را به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 

و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/0۷/22
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/0۸/06
میم الف: 15۸3۷31
ک چمستان  عین الله تیموری- رئیس اداره ثبت اسناد و اما


